
Referat af bestyrelsesmøde i afd. 7 den 12. august 2020 kl. 19.00 
Mødt: Christian, Inger Marie, Elin og Laila 
 
 
1. Siden sidst 
Skiltene med ”Hund i snor – lort i posen” har hjulpet rigtig meget, men det kan stadigvæk godt 
blive bedre. 
Tror mest på at det er nogen uden for afdelingen som ikke er så gode til at samle op. 
 
 
2. Sommerfest/julefrokost 
På grund af corona blev sommerfesten selvfølgelig ikke til noget. Vi vil så i stedet lave en 
julefrokost og hvis der er ligeså stor opbakning, som til sommerfesten, vil vi også gøre det 
fremover ligesom sommerfesten. 
Der kommer et juletræ op og vil lave en hyggelig dag med at tænde lyset. 
 
 
 
3. Dalbo 
Vi skulle have kigget på Dalbosiden, men desværre var siden nede. 
 
 
5. EVT 
Vi har før prøvet at få en aften op at står med hygge og spil. Det var ikke nogen succes, men vi 
vil lave en hyggeaften, hvor i kan komme med gode ideer om hvad vi skal lave og hvor tid. 

 
 
Næste bestyrelsesmøde bliver den 14. oktober 2020 kl 19. 
Hvis i har noget bestyrelsen skal tage op så skriv til Christian. 
Christian kan kontaktes kun i hverdagene mellem kl. 17-19. 
Man kan også skrive en mail via NAB's hjemmeside under afd. 7. 
 


